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https://www.100test.com/kao_ti2020/606/2021_2022_2009_E5_B9_

B46_E6_9C_c83_606743.htm 写作倒计时 写作部分在四六级的

考试中占15%，对于保通过的同学这部分至少应能保证及格

，对于冲击高分的学员，这部分也是个高分突破点。 据我们

科学估计，在最后四周内，只要有针对的进行安排时间，对

许多考生来说写作仍有至少20分的提升空间。使用那些材料

才能有效的最大限度地拿分呢?在这里昂立四六级命题中心的

老师为您支招，帮助您安排合理科学的复习计划。 倒数第一

周： 准备项目：词汇的升级和整理，句法的最后磨合。 准备

重点：高分作文，一定有写作语法的亮点，也有词汇的丰富

多彩，语句的新颖别致。可以在考前突击一下辞藻和句型，

让文章更加生动。 准备内容： 这个时刻不建议去练习作文或

者还在大段背诵，而是做一些温故知新的举措。 还有去掌握

涉及任何一种类型作文的基本表达方式. 这里给出十大句型，

并且根据历年真题给出例句 作文写作十大句型 越来越： be

increasingly adj . be on the rise, (普通版) the growing number of, sth

is gaining great popularity. (强化版) 一次性塑料袋使用越来越多

： ① There is a growing number of the disposable plastic bags. ②

The recreational activities is gaining great popularity among the

college undergraduates 人们认为： Some people believe, claim,

agree, claim, maintain, argue, hold, suggest, consider (普通版) it is

believed/held/agreed/claimed by some people that (加强版) Some

push the view that / maintain the view that/ create a solid statement

that (四六真题版) 娱乐活动可能是人们受益： ① It is widely



claimed that recreational activities are of great benefit to people. ②

Some people create a solid statement that disposable plastic bags are

nearly impossible to break down and thus pose various

environmental problems. 许多、很多： many, different, various,

numerous, abundant, (浓缩版) a (great) number of, a great/rich

variety of, various kinds of, (强化版) 娱乐活动多种多样 ① A rich

variety of recreational activities has emerged in this ever-changing

society. 引起人们注意：claim, call, attract, general/public/world

attention to sth.(普通版) Bring to the public attention the fact that (

四六真题版) 我们要让群众认识到一次性塑料袋的危害 ① We

college students should bring the public attention the fact that

disposable plastic bags are not only non-recyclable products but also

detrimental to the environment. 发挥/起到重要作用：important

→ essential, crucial, vital, significant, fundamental (浓缩版) play an

(important/active/great) role/part in (高频版) Sth is of great/utmost

importance to, (四六真题版) It is of great importance/significance

for sb. to do sth. 大学生的心理健康十分重要 Mental health is of

great importance to the college students. 6. 只有⋯⋯才能⋯⋯

Only by⋯can sb hope to do sth. Only by doing sth⋯can sb hope to

do sth. 只有通过这样的措施，我们才有希望减少校园浪费。

Only by this way, can we hope to reduce the waste on campus. 7. 是

到了⋯⋯的时候 It is high time that 过去时态 是到了全中国人意

识到盗版危害的时候。 It is high time that all the Chinese people

realized the harm of piracy. 8. 虽然但是 although/but (普通版)

despite the fact that/in spite of the fact that (加强版) regardless of

sth. 虽然双休日给我们带来了方便，它同样也引起了很多问题



。 Despite the fact that the two-day weekend brings convenience to

us, it also gives rise to many problems. 9. 因为所以 because/so/since

(普通版) due to/owing to/thanks to/because of(加强版) lead to/be

attributed to/(加强版) 人们很喜欢用一次性产品，因为它们便

宜又方便 People like to use disposable products because of their

convenience and low price. 10. 不仅而且 Not only⋯but also(普通

版) Not only 倒装⋯but also 一次性塑料袋不仅破坏了我们的环

境，而且影响了我们的健康。 Disposable plastic bags not only

damage our environment but also affect our health. Not only do

disposable plastic bags damage our environment, but they also affect

our health. 时间安排： 考前一周中在复习阅读完后，可以抽出

时间看看句子，这些都是考试是绝对常用的，希望大家好好

珍惜 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请

访问 www.100test.com 


